
Berghem, 23 maart 2015    

 

Betreft artikel 41 vragen over veiligheid en onvoldoende verlichting in het Bospark van de Piekenhoef 

te Berghem 

Geacht college van Burgemeester een wethouders, 

De fractie VDG heeft kennis genomen van het artikel in Brabants Dagblad over verontruste bewoners 

van het appartementencomplex Boekweithof en in het Bospark van de Piekenhoef aangaande 

overlast door jongeren, en met name het pleidooi voor verbetering van de veiligheid via verlichting van 

de omgeving.   

De fractie VDG wil graag de onderstaande vragen aan u voorleggen: 

1. Is het college bekend met de verontruste geluiden van de Boekweithof over toenemende 

overlast van jeugd en het gevoel van onveiligheid onder de bewoners ? 

2. In hoeverre stuurt het college richting partijen als Brabant wonen en in overleg met  

politie op het adequaat wegnemen van de onveilige situaties en geregelde meldingen van 

vernielingen ?  

3. Is het college bekend dat vanuit deze wijk en de dorpsraad al jarenlang wordt gevraagd om 

maatregelen aangaande de veiligheid in het Bospark, met name te realiseren door het 

aanbrengen van verlichting ? 

4. Deelt het college de zorg van de bewoners over de algehele veiligheid, met name in de 

avonduren, in het Bospark ? 

5. Deelt het college de opvatting dat veiligheid voor bewoners een primaire verantwoordelijkheid 

is van de overheid ? 

6. Deelt het college de opvatting dat naast de inzet die reeds wordt gepleegd ten aanzien van de 

veiligheid, via diverse instanties zoals gemeente en politie, het aanbrengen van verlichting 

aan de verbetering van de veiligheid een sterke bijdrage kan leveren ? 

7. Is het college bekend met de eerder voorgenomen wijziging van het verlichtingsbeleid vanuit 

de gemeente, op basis waarvan ook recreatieve fietspaden nadrukkelijk onder het beleid gaan 

vallen ? 

8. Is het college bereid in de situatie dat dit beleid inmiddels nog niet voorziet in de mogelijkheid 

tot het verlichten van recreatieve fietspaden, daar waar de veiligheid dit wel nadrukkelijk 

wenselijk maakt, alsnog actie te ondernemen om dit beleid te wijzigen ? 

9. Is het college bereid om in afwachting van eventuele noodzakelijke wijziging van het beleid, 

proactief, en eventueel versneld, voorlopige maatregelen te nemen om de verlichting in het 

Bospark te verbeteren en daarmee de veiligheid van gebruikers en bewoners in de avonduren 

te verbeteren ?  
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